

Regulations of university fees

1. University fees

- Admission fees for the registration of a new student, enrollment application and placement tests. (Fees paid once during the university enrollment period).
- The educational package includes the textbook fee for each course separately.
- Semester registration fees.
- Credit hours fees.
- Late registration fee is a fee paid if the student is late for the registration of courses for the period specified for registration.
- IT services fees are fees paid semesterly for the electronic services provided to students.

2. General rules

- Admission fees and registration fees, as well as educational package fees are non-refundable.
- Credit hours fees are refundable subject to the by-laws and regulations of the university.
- Summer semester is paid in one instalment.
- In case of a course drop, the books are not returnable, and the student must pay for them.
- The student must bring the original payment receipt for courses upon receiving educational packages (books).
- Students should retain all receipts and the university is not responsible for any claims without receipts.
- Students cannot attend lectures until the first instalment of study fees is paid.
- The University will delete the student's registration if the payment is not made during the first week of the study.
- The study fees of a postponed semester cannot be refunded if the student submits a full withdrawal application after the allowed withdrawal period.
- When repeating a course, the student must pay for the credit hours.
- In the case of semester registration, and the student dropped the courses before payment in the drop and add period; the student then must pay the semester registration fees.

قوانين الرسوم الجامعية

1. الرسوم الجامعية:

- رسوم القبول وهي عبارة عن تسجيل طالب جديد، وطلب الالتحاق، ورسوم امتحانات تحديد المستوى. (رسوم تدفع في فترة الالتحاق بالجامعة ولمرة واحدة).
- الحقائب التعليمية وهي عبارة عن رسوم الكتب الدراسية لكل مقرر على حدة.
- رسوم التسجيل الفصلي (رسوم فصلية).
- رسوم الساعات الدراسية.
- رسوم التسجيل المتأخر وهي رسوم يتم دفعها في حالة تأخر الطالب في تسجيل المقررات عن الفترة المحددة للتسجيل.
- رسوم الخدمات التقنية وهي رسوم يتم دفعها فصليا عن الخدمات الإلكترونية المقدمة للطلبة.

2. قوانين عامة:

- يجب على الطالب تسديد رسوم الفصل الصيفي على دفعة واحدة فقط وقبل بداية الدراسة.
- رسوم القبول في الجامعة ورسوم التسجيل الفصلي وكذلك رسوم الحقائب التعليمية غير قابلة للاسترجاع.
- رسوم الساعات المعتمدة هي الرسوم القابلة للاسترجاع فقط على حسب الضوابط واللوائح المعمول بها بالجامعة.
- في حالة حذف مقرر، فإن الكتب لا تسترجع وعلى الطالب دفع رسوم الكتب.
- يجب إحضار أصل إيصال الدفع للمواد الدراسية عند استلام الحقائب التعليمية (الكتب).
- على الطالب الاحتفاظ بجميع الإيصالات والجامعة غير مسؤولة عن أي مطالبات دون الإيصالات.
- لا يحق للطلاب حضور المحاضرات ما لم يتم دفع القسط الأول من الرسوم الدراسية.
- سوف تقوم الجامعة بحذف تسجيل الطالب ما لم يتم دفع المبلغ خلال الأسبوع الأول من الدراسة.
- لا يمكن استرجاع الرصيد المرحل بالنسبة لتأجيل الفصل الدراسي إذا قدم الطالب طلب الانسحاب من الجامعة بعد فترة الانسحاب المسموح بها.
- عند إعادة المقرر على الطالب دفع رسوم الساعات الدراسية.
- في حالة تسجيل الطالب للفصل وحذف المواد قبل الدفع في فتره الحذف والإضافة تترتب على الطالب ذمم مالية عبارة عن رسوم التسجيل الفصلي.